

# 國立中興大學國際產學聯盟簡介

## INTRODUCTION OF NCHU GLORIA

國立中興大學是臺灣中部唯一的頂尖研究型綜合大學，2019邁入創校百年歷史；學校在農業、生物科技、獸醫、人工智慧、精密機械、綠能材料、循環經濟、文化創意產業等領域擁有傑出專業的師資群與豐沛創新的技術研發能量，是中臺灣產業創新的推動引擎與領航者。

National Chung-Hsing University, the leading multi-disciplinary University in central Taiwan, celebrating 100-year anniversary in 2019. Our faculty and alumni are the industrial leaders of innovation and incubation in central Taiwan and focused their leadership on research and technology in agriculture, biotechnology, veterinary medicine, artificial intelligence, precise machinery, renewable energy and materials, circular economy, and culture and creative industry.



資材輸出  
Logistic and Supply

海外市場  
Business Development

技術轉移  
Tech Transfer

技術指導  
Consultation

田間試驗  
Field Experiment

產品檢驗  
Inspection

註冊上市  
Registration

行銷推廣  
Marketing

國立中興大學在海外成立聯盟辦公室，將學校的學術研發能量與影響力擴散至北美洲、東南亞及中國等地區，提升知識經濟價值，活絡國際交流與智慧資產，開創產學鏈結合作的新模式，發揮臺灣高教的軟實力。

Through joining the Global Research and Industrial Alliance, NCHU has established two Alliance branch offices overseas that made our research capabilities to reach the regions such as North America, South East Asia, and China. NCHU is aiming to improve the value of knowledge-based economy, to enhance international collaboration, and to utilize intellectual property effectively; it has set a role model for the academic-industrial collaboration and shows the soft power of Taiwan's higher education.

# 成為國立中興大學國際產學聯盟會員

## JOIN NCHU GLORIA

### 檢測服務資源

#### LABORATORY FACILITIES SERVICE

貴重儀器中心  
Precision Instrument Center

農產品農藥殘留檢測中心  
Pesticide Residue Analysis Center

食品及畜產品安全檢測中心  
Food & Livestock Product Inspection Center

土壤調查試驗中心  
Soil Survey & Testing Center

農產品驗證中心  
Agricultural Products Approval & Certification Center



### 會員權益

#### MEMBERSHIP PRIVILEGE



專人服務  
Dedicate Single Contact Window



技術媒合  
Technology Matching



國際鏈結  
Global Connection



產學合作  
Industry-academic Cooperation



專家顧問  
Expert Consultant



研討會/展覽  
Conference/Exhibitions



檢測服務  
Testing Services



儀器資源  
Facility Resources



新創事業  
New Venture



人才培育  
Talent Cultivation



資料庫檢索  
Database Resources



客製專屬  
Providing Customized Services

### 聯盟會員優惠

#### PREFERENTIAL FOR MEMBERSHIP

##### Fast Track Service

免排隊

申請貴重儀器檢測  
會員享有急件的快速服務  
Fast Track Service for The Laboratory Facilities Service Application

##### Special Offer

折扣優惠

針對大量送檢案件有折扣優惠  
Special Offer for Batch Inspection Application

##### Expert Commentary

專家解說

專家專業檢驗數據之分析與解說  
進而促成產學合作  
Professional Complementary Explanation Service for the Report Reading to Forge Further Business Opportunity



### 會員年費

#### ANNUAL MEMBERSHIP FEE

